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Hallituksen kokous 8/2020 
 
Aika 24.8.2020 klo 18.00 -20.40 
Paikka Teams -verkkokokous 
Läsnä Esko Sohlo   puheenjohtaja 
 Noora Ainesjärvi jäsen 

Aapeli Laitinen Jäsen 
 Kristian Thomasson jäsen 

Toni Koskinen   jäsen  
 Annika Järvi  isännöitsijä  
   
1. Kokouksen avaus, laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 
 

2. Työjärjestyksen hyväksyminen 
Hyväksyttiin työjärjestys 

 
3. Kokousten pöytäkirjat 7/2020 

Pöytäkirja on sähköisellä allekirjoitus kierroksella. 
 

4. 6/2020 kokouksen tehtävälista  
Päätettiin, että kirjataan tehtävät, jotka on suoritettu. 
 
Kani-verkko uusitaan, puheenjohtaja ottaa työn vastuulleen. 
 

5. Taloustilanne 
- 2020 budjetti – kulu vertailu.  Ainut merkittävä poikkeama on, että Katon kuntotutkimus ja suunnittelu 

UR6 kustannus n. 9000€ alle budjetoidun. 
- tilin saldo/ 53 363.25€, pv 24.8.2020. 
- vastikerästit/ xxx jälleen vastikerästejä, seurataan tarkkaan ja lähetetään huomautuslasku normaalia 

herkemmin. 
 

6. Tehdyt osakeluettelomerkinnät 
xxx omistajuus vaihtunut 
 

7. Vastaanotetut muutostyöilmoitukset 
Muutostyöilmoituksissa edelleen ongelmia. Puheenjohtaja on ollut yhteydessä teknisten yksikönpäällikköön. 
 

8. Energian kulutustiedot 
Kulutusluvut näyttävät normaaleilta, leudon talven ansiota ja lämmön kulutus laskusuuntainen. 
 

9. Hanke- ja takuuseuranta 
Hanketakuun seuranta, isännöitsijä selvittää sisäisen prosessin. 
 

10. 2020 korjaukset 
10.1. Ilmanvaihdon parantaminen – tilanne / odottaa Koronan jälkeistä aikaa 

 
10.2. Terassiparvekkeitten korjaus – tilanne / tarkastettu ja urakoitsija laskuttanut liikaa xxx€, hyvitys tulossa.  

Ehdotus: vastaanottopöytäkirja pitää saada mahdollisimman nopeasti allekirjoitettua ja palautettua. 
Budjetoitu 17 000€ ja toteuma n. 16 000€, säästöä vajaa 1000€ taloyhtiölle. 
 

10.3. Sähköautojenlatausinfra  
Esko Sohlo esitteli sähköautojenlatausinfran ja hän sopii Teams -palaverin Parkkisähkön kanssa syyskuussa 
ilta-aikaan. 
 

10.4. Kuntoarvio ja energiatodistus – tilanne/ tilattu kesäkuussa 2020 ja tulevat syyskuussa 2020. 
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10.5. Piharemontin valmistelu – tilanne 
  Pidetään asukasilta asian tiimoilta syyskuussa 17.9.2020 klo: 18.00. Tapiolan Lämmön asiantuntija Leena 

Kilpelä on kutsuttu tilaisuuteen. Puheenjohtaja Esko Sohlo tekee kutsun asukaskokoukseen. Huomioitavaa 
on mahdollinen tuleva sähköautojenlatausinfra ja siihen kuuluvat sähkökaapeleiden putket, jotka vedetään 2 
-talon alta.  Tapiolan lämpö tarjoaa tarvittavan uudelleensuunnittelutyön kun on tiedossa, miten olemassa 
olevaa suunnitelmaa muutetaan.  
 

10.6. Katon hankesuunnittelu/ suunnittelu – tilanne 
 Esko Sohlo on tilannut suunnittelutyön ja hän hoitaa asiaa jatkossakin. Alustava suunnitelma tulee 
hallitukselle kommentoitavaksi elo-/syyskuun vaihteessa. 
 

10.7. Ilmalämpöpumppujen asennusehdot – tilanne 
Tappiolan Lämpö on tehnyt As Oy Veräjäkallio 1 tarjouksen. Päätös: tarjous hyväksytään ja Esko Sohlo hoitaa 
tilauksen Tapiolan Lämpöön. 
Aiheesta on Kiinteistöliitto julkaissut ohjeen, jota TL:n toimesta tarkennetaan meidän tarpeisiimme.  
 

10.8. ’Älykäs kaukolämpö’-pilotti – tilanne/  
Esko Sohlo selvittää miksi hanke seisoo. 
 

10.9. Kylppäriremontin 2018 takuutarkastus 
Hallitus tekee asukaskyselyn. Tullut muutamia palautteita, että vesi seisoo putkissa ja asukkaiden täytyy 
valuttaa vettä saadakseen, joko kylmää- tai lämmintä vettä. 
Toni valmistelee kyselyn luonnoksen. 

 
11. TL:n muutostyöprosessi – TL:n kuvaus 

Sami Holmberg tekee yhteenvedon muutostyöprosessista lokakuun aikana. 
 
12. Huolto 

Käyttöveden paine / xxx valituksen takia painetta nostettu 2 kertaa heinäkuun akana.  Mitataan suihkuhanan 
vesimäärä A6:ssa  
Rikkaruohon kitkentä, lannoitus??/ Huoltoyhtiön laskutus hyväksytään tämän kerran. Vuosipalautteessa otetaan 
esille. 
Lumon, ei ole tekemässä parvekelasien tarkistusta Koronan takia. 
 

13. Muut asiat 
Seinähalkeamien tilanne / kuuluu normaaliin betonirakenteeseen, seurataan kuitenkin tilannetta. 
 
Rottahavainnot piha-alueella/ villieläinten ruokinta/ ruokintaan on puututtu. Keskustellaan asukaskokouksessa.  
 
Kotitalo-lehden tilaus? / Isännöitsijän sihteeri selvittää, kenelle lehti tulee ja paljonko sen maksaa. 
 
Sähkön siirto/ Caruna – tehomaksun 100kW peruste? / Esko Sohlo selvittää kw perusteen. 
 
Isännöinnin ylilaskutus / hoidettu ja hyvitetty. 
 
Pelastussuunnitelman ylläpitomaksu? / ylläpitomaksu on liian kallis, Päätettiin perua tilaus ja hallitus hoitaa 
jatkossa pelastussuunnitelman ylläpidon itse. 
 
Huumeruiskuja lähimetsässä. Tiedotetaan asukkaita, jotta he keskustelevat lapasilleen, miten tulee toimia, jos 
sellaisen näkee. Tiedotteeseen: narkomaanit, ruiskut, poliisi ja hätäkeskus. 
 

14. Seuraava kokous 
Asukasilta, 17.9.2020 klo: 18.00 
Hallituksen kokous 1.10.2020 klo:17.00 Teams 

 
 


